
September 18, 2017

Notification of Blasting Operations
CRT Lands
Fernbank Community – Phase 1
Ottawa, Ontario

Dear Sir/Madam:

Please note that blasting will take place as part of the above proposed Fernbank Community project. The blasting is expected to commence on October 2, 2017 and may continue until December 8, 2017, weather permitting.

The blasting operation will be conducted intermittently Monday through Friday between 7:00am and 5:00pm.

All blast vibration levels are carefully monitored to ensure compliance with applicable guidelines, regulations and to alleviate potential damage to nearby structures.

Prior to each blast, the blast site will be cleared of all persons and secured. This will be followed by a series of warning whistles that will be sounded to alert all people within the blasting vicinity:

Five short whistles – One minute to blast
Three short whistles – Blast is imminent
One long whistle – Blast is all clear

Please note that a pre-blast survey program was carried out for the project noted above. Should you wish to participate in the pre-blast survey program, please contact the undersigned listed below.

DST wishes to express sincere appreciation in advance for your cooperation and understanding during the construction period.

Kindest regards
DST Consulting Engineers Inc.



Anas Saleh, B.Sc.
Project Manager

18 septembre, 2017

Notification de dynamitage
Projet CRT Lands
Phase 1 communauté Fernbank
Ottawa, Ontario

Madame, Monsieur,

Veillez noter que les opérations de dynamitage seront effectués sur le communauté. Le dynamitage débutera le 2 octobre 2017 et continuera jusqu'au 8 décembre septembre, 2017, si la température le permet.

Le dynamitage se fera de façon intermittente du lundi au vendredi, de 7:00 h à 17 h.

Tous les niveaux de vibration seront surveillés attentivement afin d'assurer la conformité aux directives et règlements applicables visant à réduire le risque de dommages aux structures voisines.

Le chantier sera évacué et sécurisé avant chaque explosion. Ensuite, une série d'alertes sonores seront lancées pour avertir toute personne dans le voisinage:

Cinq coups de sifflet courts – une minute avant l'explosion
Trois coups de sifflet courts – l'explosion est imminente
Un coup de sifflet long – le dynamitage est terminé.

S'il vous plaît noter qu'un programme d'enquête de pré-construction a été effectué pour le projet mentionné ci-dessus. Si vous souhaitez participer au programme de l'enquête pré-blast afin de procéder a une inspection préalable de votre bâtiment, s'il vous plaît communiqué avec le soussigné ci-dessous.

Nous nous excusons à l'avance pour tout inconvéniént que ce processus peut entraîner à vous et votre famille.

Sincèrement,
DST Consulting Engineers Inc.



Anas Saleh, B.Sc.
Gestionnaire de projet